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Z POSIEDZENIA

KOMISJI oSwr¡,rv, KULTURY, zDRowIA

I OPIf,KI SPOLECZNEJ.

ODBYTEGO DNIA 24 - 06 - 2OO3R

Komisja w skladzie wg listy obecnoSci stanowi4cej zal4cznik do niniejszego protokolu

rozpoczgla obrady wg nastgpujqcego porz4dku:

1. Rozpoczgcie obrad.

2. Odczytanie protokofu z ostatniego posiedzenia komisji.

3. Analiza materialów na sesjg.

4. Sprawozdanie z dzialalnoéci Ptywalni Miejskiej w Jqdrzejowie.

5. Sprawozdanie z dzia\alno$ci Kawiarenki Internetowej w Jpdrzejowie.

6. Informacja na temat wypoczynku letniego dzieci i mlodziezy na terenie gminy Jpdrzejow.

7. Sprawy ró2ne.

8. Zakohczenie obrad.

Ad. 1. Przewodnicz4cy obradom komisji p. Jan Ziebiúski przywital radnych, a nastppnie

poprosil o rozpoczQcie obrad.

Ad. 2. Przewodniczqcy komisji p. Jan Zigbiúski odczytal protokol z ostatniego posiedzenia

komisji, które odbylo sig dnia 22 maj 2003 roku. Komisja zaopiniowala go pozl'tywnie.

Ad.3. Materialy na VIII sesjg Rady Miejskiej nie budzily zadnych w4tpliwoéci radnych. Nie

zgloszono zadnych wniosków, ani uwag. Komisja zaopiniowala je pozytywnie.

Ad. 4. Komisja jednogloénie przyjgl.a sprawozdanie z dzialalnoéci Plywalni Miejskiej w

Jpdrzejowie. Informacje zawarte w sprawozdaniu uznano za jasne, czytelne i nie budz4ce

w4tpliwoéci. Ponadto radni ocenili pracg plywalni pozytywnie, uznali ,2e dziala ona prpznie,

rozwija sig w dobrym kierunku ico najwazniejsze, dzialajqca tam sekcja plywacka odnosi

sukcesu w zawodach sportowych, nawet na,,arenie" ogólnopolskiej

Ad. 5. Sprawozdanie z pracy Kawiarenki Internetowej ,,Panteon" dzialaj4cej przy Miejskim

Domu Kultury w Jgdrzejowie przelo2ono na nastepne posiedzenie komisji.

Ad. 6. Z powodu nieobecnoéci Naczelnika Wydzialu Polityki Gospodarczej, Informacji

i Promocji p. Dariusza Rogozy niniejszego punktu nie omówiono.



Ad. 7. W sprawach róznych przewodnicz4cy obradom komisji p. Jan Zigbiúski odczytal

pismo Burmistrza Miasta Jgdrzejowa p. Leszka Kapci w sprawie potr4cenia wzajemnych

naleznoéci Okrggowej Spóldzielni Mleczarskiej w Jgdrzejowie i Gminy Jpdrzejow.

Po zapoznaniu sig z treéci4 pisma radni zaopiniowali je pozytywnie.

Ponadto glos zabrala Radna Ewa Ptasznik mówi4c, ,,Komisja Oiwiaty, Kultury,

Zdrowia i Opieki Spolecznej od pocz4tku biez4cego roku zajmuje sig niemal wyl4cznie

sprawq lqczenia szkól Podstawowej nr 4 i Gimnazjum nr 2. problem ten - jak wiadomo - jest

wa2ny, ale przyómil wszystkie inne sprawy dotycz4ce oSwiaty, nie mówi4c juL o zdrowiu.

Nasza wspólpraca z Naczelnikiem Wydzialu Oiwiaty, Kultury i Sportu p. Koémidrem jest

prawie zadna. My jako komisja oiwiaty powinniémy wspolpracowaó ÉciSle z kierownikiem

ZPOZ, z dyrektorami szkóI, nauczycielami, powinniémy znaó ich aktualne problemy.

Powinniémy znaó sytuacjp oéwiatowq w calej gminie, a nie tylko w powstaj4cym Zespole

Szkot. W zwi4zku z powy2szym wnioskujg: ,,o jak najszybsze rozpoznanie sytuacji

szkolnictwa na terenie calej gminy poprzez spotkania i rozmowy z Naczelnikiem Wydzialu

OÉwiaty, Kultury i Sportu, dyrektorami szkó1, nauczycielami."

(wniosek przyj gto jednoglosnie).

Glos zabral radny Bialy wnioskuj4c o to, aby ,,na kazde posiedzenie Komisji Oéwiaty,

Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej zapraszani byli Naczelnik Wydzialu OSwiaty, Kultury

i Sportu p. Maciej KoÉmider i Dyrektor ZPOZ doktor Marek Boguslawski"

(wniosek przyj gto j ednogloinie).

Ad. S. Zakoiczono obrady Komisji o godzinie 1300.

Protokolowaia

Masdalena Suszalska-Swieca
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Przewodnicz4cy posiedzenia

Jan Zigbiúski
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